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         Цель дипломной работы – изучить развитие брачно-семейных институтов в современном 

белорусском обществе. 

         Объект работы – брачно-семейные институты. 

         Предмет – специфика брачно-семейных институтов в современном белорусском обществе. 

         Цель дипломной работы – изучить развитие брачно-семейных институтов в современном 

белорусском обществе. 

         Полученные результаты – репрезентированы макро- и микросоциологические парадигмы 

изучения брака и семьи. рассмотрено понятие, структура и функции социального института брака 

и семьи. выявлены формы брака и семьи в современном обществе. проанализировано положение 

брачно-семейных институтов в современном белорусском обществе. определена роль 

государственной семейной политики в развитии брачно-семейных институтов в Республике 

Беларусь. осуществлен социологический анализ отношения студенческой молодежи к браку и 

семье. 
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       The development of marriage and family institutions in the modern Belarusian society / Huchkova 

Olga Dmitrievna; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Sociology; sci. hands. E. G. 

Pavlova. 
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       The goal of the thesis is to study development of marriage and family institutions in the modern 

Belarusian society. 

       The object of the thesis is marriage and family institutions 

       The subject is the specificity of marriage and family institutions in the modern Belarusian society. 

        

       The obtained results - macro- and microsociological paradigms of studying marriage and family are 

represented. Concept, structure and functions of social institution of marriage and family are considered. 

Forms of marriage and family in modern society are revealed. Situation of marriage and family 

institutions in the modern Belarusian society is analyzed. Role of state family policy in development of 

marriage and family institutions in the Republic of Belarus is defined. Sociological analysis of attitude of 

student youth to marriage and family is carried out. 



 


